
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr LIII/2018 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 19.10.2018 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy. 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 13 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Radni nieobecni: 

      - Pani Lucyna Borówka, 

      - Pani Agata Adamczyk. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    pracownik Referatu Finansowego w tut.Urzędzie – Pan Andrzej Goncerz, 

-    Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy – Pani Barbara Dabrowa.   

      -    sołtysi i inni goście. 

     Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

     Porządek obrad sesji:     

     1. Otwarcie obrad sesji. 

     2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

     3. Interpelacje i zapytania radnych. 

     4. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta i Gminy o złożonych oświadczeniach 

         majątkowych. 

     5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 

         egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 

     6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

         1) Statutu Miasta i Gminy Pilica, 

         2) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz  

             podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  

             pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2019”,  

         3) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, 

         4) zmian w budżecie gminy na 2018 rok,         

         5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026.       

     7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

     8. Wolne wnioski. 

     9. Zamknięcie obrad sesji.  

 

     Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. 

      Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji, zgodny z porządkiem zawartym 

      w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad. 
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      Pan Burmistrz wniósł o wykreślenie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie  

      wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica (pkt 6,  ppkt  3). 

      Wyjaśnił, że zaproponował wyznaczyć do zbycia małą, ponadarową działkę położoną w Pilicy  

      przy ul.Kosciuszki, ponieważ wpłynął wniosek o jej kupno, a obecnie po bliższym rozeznaniu  

      sytuacji proponuje wycofać projekt uchwały z obrad. Aktualne stanowisko Pan Burmistrz  

      uzasadnił tym, że wpłynęło pismo od firmy Turon, że przedmiotowa działka umożliwia dostęp  

      do działki gdzie stoi stacja transformatorowa, a poza tym Pan Burmistrz osobiście rozeznał  

      sytuację na miejscu i stwierdził, że działka jest wykorzystywana również jako przejście.  

      Ponadto Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad sesji o projekty uchwał w sprawach: 

      - zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań oraz  

         pokrycie planowanego deficytu budżetowego, 

      - zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków  

         pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na kwotę 1.272.000 zł. 

      Pan Burmistrz nadmienił, że gmina już w poprzednich latach zaciągała kredyty pod koniec roku 

      – np. na solary. 

      Wyjaśnił, że zaistniała potrzeba zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej  

      zaciągniętych zobowiązań i pokrycie planowanego deficytu budżetowego w wysokości  

      1.705.609 zł oraz kredytu na wyprzedzające finansowanie zadań realizowanych przy udziale 

      środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na kwotę 1.272.000 zł – tj. na przebudowę  

      drogi gminnej w Szycach oraz na kompleksową termomodernizację wraz z rozbudową  

      i przebudową budynku sportowego w Wierbce, ponieważ nie wiadomo czy środki unijne  

      na realizację powyższych zadań wpłyną do budżetu w tym roku, a zaciągniecie kredytu wymaga  

      czasu na dopełnienie wymaganych formalności.   

      Innych wniosków do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski Pana Burmistrza o wprowadzenie  

      zmian do porządku obrad sesji.   

      Wniosek o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  

      nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica został przyjęty jednogłośnie - 13 radnych  

      na 13 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  

      długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań oraz pokrycie planowanego  

      deficytu budżetowego został przyjęty jednogłośnie - 13 radnych na 13 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  

      na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii  

      Europejskiej na kwotę 1.272.000 zł został przyjęty jednogłośnie - 13 radnych na 13 obecnych 

      głosowało za. 

       

      Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

       1. Otwarcie obrad sesji. 

       2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

       3. Interpelacje i zapytania radnych. 

       4. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta i Gminy o złożonych oświadczeniach 

           majątkowych. 

       5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach  

           egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 

       6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

           1) Statutu Miasta i Gminy Pilica, 

           2) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz  

               podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

               pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2019”,  

           3) zmian w budżecie gminy na 2018 rok,         
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           4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026,    

           5) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań oraz 

               pokrycie planowanego deficytu budżetowego, 

           6) zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

               pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na kwotę 1.272.000 zł 

        7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

        8. Wolne wnioski. 

        9. Zamknięcie obrad sesji.  

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad poprzedniej  

    sesji - protokołu Nr LII/2018 z dnia 27.09.2018 r. Nadmieniła, że protokół był wyłożony  

    do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie.  

    Zapytała czy radni mają uwagi do protokołu. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr LII/2018 z dnia  

27.09.2018 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie – 13 radnych na 13 obecnych głosowało za.  

 

      Ad 3. 

     Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pan Andrzej Grabowski zabrał głos w sprawie wymiany kanalizacji sanitarnej w Pilicy przy 

ul.Kościuszki. Powiedział, że gmina wykazuje zbyt małe zainteresowanie wykonawstwem 

inwestycji, ponieważ w drodze są duże dziury. Nadmienił, że prosił pracowników o zasypanie 

dziur kruszywem, które jest dostępne, ale bezskutecznie.  

Zgłosił również, że otrzymał informację, iż część budynków nie zostanie podłączona do nowej 

sieci kanalizacyjnej. 

      Poza tym Pan Andrzej Grabowski powiedział, że pracownicy Urzędu Gminy jeżdżą po terenie 

      gminy i rozwożą gazetę gminną, rzucając ją na ziemię, a to ostatnie wydanie jest tubą  

      propagandową, robieniem sobie kampanii przy pomocy środków z budżetu gminy.  

      Pan Arkadiusz Wieczorek poprosił o wyjaśnienie spraw dotyczących: narkotyków i dopalaczy  

      w szkołach, śmieci, które nie zostały zabrane oraz toru MTB.          

      Innych interpelacji nie zgłoszono.  

     

      Ad 4. 

          Pani Przewodnicząca Rady i Pan Burmistrz przedstawili informacje z analizy złożonych  

      im oświadczeń majątkowych, zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym. 

      Pani Przewodnicząca przedstawiła również informację Wojewody z analizy oświadczenia  

      majątkowego jej i Pana Burmistrza, które to oświadczenia składane są do Wojewody. 

      Ze złożonych informacji wynika, że wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone  

      w ustawowym terminie i że w niektórych oświadczeniach stwierdzono błędy formalne lub  

      merytoryczne, które zostały poprawione poprzez złożenie korekty oświadczeń lub wyjaśnień.   

      Informacje o oświadczeniach majątkowych stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

   

       Ad 5.  

          Następnie Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Barbarze Dąbrowie - Dyrektorowi Zespołu 

      Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy celem przedstawienia informacji o stanie  

      realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów  

      i o wynikach nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 

      Pani Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół przedstawiła informację  

      w powyższej sprawie, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  

      Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny została przyjęta. 

 

      Ad 6.1. 

         Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy uchwalenia  

      Statutu Miasta i Gminy Pilica. 

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że nowe przepisy prawne zobligowały radę gminy do uchwalenia nowego  

      Statutu. 

      Poinformował, że Komisja Statutowa z pomocą radcy prawnego przygotowała nowy 

      projekt Statutu. Zaznaczył, że projekt Statutu zawiera zmiany podyktowane wymogami  

      ustawowymi. Nadmienił, że do zmian tych należy między innymi obowiązek nagrywania 

      i transmitowania obrad sesji, obowiązek powołania Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji.  

      Pan Andrzej Grabowski powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady podczas  

      omawiania projektu Statutu zapytał czy ustawa nakazuje tylko i wyłącznie pisemną formę  

      zgłaszania interpelacji, bo taki jest zapis w projekcie Statutu i otrzymał odpowiedź od radcy  

      prawnego, że tak, ale sprawdził ustawę i skontaktował się z biurem prawnym i uzyskał  

      wyjaśnienie, że również forma słowna jest dopuszczalna, ale należy dołączyć również formę  

      pisemną. Uważa, że zapis w projekcie statutu ogranicza radnych. 

      Pan Burmistrz odpowiedział, że być może są różne interpretacje przepisów prawa, ale rozmawiał  

      z Panią radcą prawnym i Pani radca wyraziła opinię, potwierdzającą zapis w projekcie Statutu 

      Pani Przewodnicząca Rady, jako Przewodnicząca Komisji Statutowej wyjaśniła, że Komisja 

      Statutowa, której członkowie nie są prawnikami, odbyła dwa posiedzenia z udziałem Pani radcy  

      prawnego, która uczestniczyła również, we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady.  

      Pan Burmistrz zaznaczył, że każda interpelacja i każda odpowiedź będzie upubliczniona, podobnie 

      głosowanie. 

      Pan Arkadiusz Wieczorek zapytał czy można przełożyć głosowanie nad projektem uchwały  

      na kolejną sesję. 

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że projekt uchwały nie został wycofany z porządku obrad, a był  

      przygotowany z pomocą prawnika. 

      Pan Tomasz Karpała – członek Komisji Statutowej podkreślił, że nowa Rada Gminy może  

      wprowadzić zmiany do uchwalonego dzisiaj statutu. Nadmienił też, że nie uważa, iż ustne  

      zgłaszanie interpelacji byłoby złe dla radnych.  

      Pan Andrzej Grabowski powiedział, że ¾ gmin w Powiecie Zawierciańskim nie ma nowego  

      Statutu. 

      Innych uwag ani pytań nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie Statutu Miasta i Gminy Pilica pod  

      głosowanie.  

      Uchwała została podjęta większością głosów – na obecnych 13 radnych – 11 radnych głosowało  

      za, 1 radny głosował przeciw i 1 radny wstrzymał się od głosu. 

      Uchwała w sprawie Statutu Miasta i Gminy Pilica oznaczona jest Nr LIII/ 367/2018. 

 

      Ad 6.2. 

         Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały, dotyczącego „Programu  

      współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

      w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

      i o wolontariacie w roku 2019”. 

      Pani Sekretarz poinformowała, że projekt powyższego Programu został przygotowany na bazie  

      programów obowiązujących w poprzednich latach i programu uchwalonego na br., ale  

      z uwzględnieniem środków zaplanowanych na przyszły rok. Zaznaczyła, że jest dostosowany  

      do wymogów ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Pani Sekretarz  

      poinformowała również, że projekt Programu był poddany pod konsultacje z organizacjami  

      działającymi na terenie gminy zgodnie z Uchwałą Nr XLVIII/289/2010 Rady Miasta i Gminy 
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      z dnia 28 października 2010 r. oraz Zarządzeniem Burmistrza Nr 345/2018 z dnia 9 października  

      2018 r. i nie zgłoszono do niego żadnych uwag ani propozycji. 

      Pan Arkadiusz Wieczorek zapytał czy wszystkie organizacje będą mogły otrzymać dotacje,  

      bo dotychczas otrzymywały je tylko kluby sportowe.  

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że zostanie ogłoszony konkurs. 

      Innych pytań nie zgłoszono. 

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie   

      przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz  

      podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

      pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2019”, który stanowi załącznik do niniejszego 

      protokołu. 

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  

      pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

      o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2019 została podjęta jednogłośnie  

      - 13 radnych na 13 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr LIII/368/2018. 

 

      Ad 6.3. 

          Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  

      gminy. 

      Projekt uchwały omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy – zgodnie 

      z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 

      Omawiając projekt uchwały, Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że w projekcie występują omyłki  

      pisarskie, a mianowicie w pkt A w zapisie „Dochody bieżące o kwotę 242.328 zł” ma być wpisana  

      kwota 465.320 zł - zgodna z kwotą, o którą proponuje się zwiększyć dochody oraz w pkt B  

      w zapisie „Wydatki majątkowe o kwotę 222.406 zł” ma być kwota 222.992 zł. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy.  

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok została podjęta jednogłośnie  

      -13 radnych na 13 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr LIII/369/2018. 

 

      Ad 6.4. 

         Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

      na lata 2018-2026. 

      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że §1 dotyczy zmiany limitu zobowiązań na budowę i modernizację sieci sanitarnej  

      i wodociągowej w gminie, poprzez zmniejszenie limitu na 2018 r. i zwiększenie limitu na 2019 r., 

      natomiast § 2 jest uaktualnieniem Wieloletniej Prognozy Finansowej w związku ze zmianami  

      w budżecie wprowadzonymi w okresie od ostatniej sesji - Zarządzeniem Burmistrza z dnia  

     18 października 2018 r. i podjęta dzisiaj uchwałą. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej propozycji zmiany Wieloletniej 

      Prognozy Finansowej na lata 2018 -2026.     

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej  

      sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

      Finansowej na lata 2018-2026 pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie -13 radnych na 13 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała  

      Nr LIII/370/2018. 
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      Ad 6.5-6. 

          Przystępując do projektów uchwał w sprawach: 

       - zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań oraz 

          pokrycie planowanego deficytu budżetowego, 

       - zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

          pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na kwotę 1.272.000 zł, 

      Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że projekty te zostały omówione przez Pana Burmistrza podczas  

      gdy wnioskował o ich wprowadzenie do porządku obrad sesji. 

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  

      zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań oraz 

      pokrycie planowanego deficytu budżetowego, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji zaciągnięcia powyższego kredytu  

      w kwocie 1.705.609 zł.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych  

      zobowiązań oraz pokrycie planowanego deficytu budżetowego została podjęta jednogłośnie  

      - 13 radnych na 13 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr LIII/371/2018. 

            Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  

      na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii  

      Europejskiej na kwotę 1.272.000 zł, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do powyższego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała przedmiotowy projekt uchwały pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych  

      ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na kwotę 1.272.000 zł została podjęta  

      jednogłośnie - 13 radnych na 13 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr LIII/372/2018. 

     

      Ad 7. 

          W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie  

      odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

      Jeżeli chodzi o ul. Kościuszki w Pilicy, gdzie przebudowywana jest sieć kanalizacji sanitarnej  

      i wodociągowej Pan Burmistrz wyjaśnił, że na czas realizacji zadania teren budowy, przebudowy 

      przekazywany jest wykonawcy inwestycji, ale zobowiąże merytorycznych pracowników Urzędu,  

      do interwencji u wykonawcy, aby można było przejechać po drodze, gdzie prowadzona jest  

      inwestycja.  

      W sprawie podłączenia budynków do nowej sieci kanalizacji sanitarnej Pan Burmistrz  

      odpowiedział, że podłączone zostaną wszystkie gospodarstwa domowe, które mają zawarte  

      umowy. 

      Odnośnie ostatniego wydania miesięcznika Nasze Miasto i Gmina Pilica Pan Burmistrz wyjaśnił,  

      że ma prawo poinformować społeczeństwo o tym co zostało zrealizowane w czasie kończącej się  

      już kadencji Burmistrza i Rady.         

      W sprawie narkotyków i dopalaczy w szkołach Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie otrzymał informacji  

      od żadnej ze szkół o wystąpieniu problemu związanego z narkotykami lub dopalaczami, ani też  

      Pani Sekretarz, pełniąca funkcję Przewodniczącej Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania  

      Problemów Alkoholowych, która w zakresie działania ma również sprawy, dotyczące narkomanii.      

 

      Ad 6. 

           W punkcie wolne wnioski jako pierwsza zabrała głos Pani Przewodnicząca Rady. 

      Poinformowała, że Rada Miasta i Gminy w kadencji 2014 – 2018 odbyła 53 sesje i podjęła 372  

      uchwały oraz podziękowała radnym, Panu Burmistrzowi, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik i sołtysom  

      za dobrą współpracę. 

      Następnie podziękowania dla Pani Przewodniczącej, radnych i sołtysów złożył Pan Burmistrz. 

      Zaznaczył, że wspólnie z Radą działał dla dobra mieszkańców naszej gminy. 
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      W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca Rady i Pan Burmistrz wręczyli radnym i sołtysom 

      pamiątkowe statuetki.  

      Innych spraw nie podjęto. 

 

       Ad 7. 

          W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym  

      za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
30

. 

 

              

 

       

  


